
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 8. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 9
Beregninger fra SEGES viser, at de sidste 7 år er antallet af køer der kommer
på græs faldet fra 74% til 33%, bl.a. fordi det er svært at sikre gode foderfor-
hold for udegående dyr. Vil ministeren redegøre for, om forbuddet mod
gødskning af enge for konventionelle landmænd er udtryk for, at regeringen
nu ønsker at understøtte denne udvikling, hvor stadigt færre køer kommer på
græs?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20141, jf. MIU alm. del -
spm. 552.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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